
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 14. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 113
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v. (Frafald af tillægskøbesum).
Af boligministeren (Kaare Dybvad Bek)

Spørgsmål 6
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det af lovforslaget fremgår, at der ikke forventes
at være økonomiske konsekvenser for erhvervslivet som følge af lovforslaget, og vil
ministeren i videre instans redegøre for, hvilke økonomiske konsekvenser der kan være
tale om som følge af lovforslaget i lyset af forskellige mulige scenarier for etablering af
flere boliger mv. ved fortætning af eksisterende alment byggeri som følge af lovforslagets
mulighed for at frafalde krav om tillægskøbesum?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Boje Mathiesen (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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